
 
 
Groningen, 1 december 2016, 
Betreft: vragen ex artikel 41 over verkeersproblemen Helpman. 
 
Geacht college, 
 
In een brief van 16 november jl. maakt het wijkcomité Helpman melding van het feit dat er al lange 

tijd veel klachten zijn over de sinds 9 mei jl. genomen verkeersmaatregelen ten gevolge van de 

Aanpak Ring Zuid en de voorgenomen Helperzoomtunnel. 

Automobilisten houden zich niet aan de maximum snelheid, ondanks toezeggingen van de gemeente 

wordt er niet gehandhaafd, er is sprake van een slechte afstelling van verkeerslichten, er zijn 

gevaarlijke situaties ontstaan voor zowel fietsers als auto’s vanwege aangebrachte obstakels, er is 

sprake van filevorming op de Verlengde Hereweg met problemen voor de parallelweg bij de Savornin 

Lohmanlaan en er zijn te korte fietsopstelstroken bij de Helperbrink en de Van Iddekingeweg. 

 

Daarover hebben we de volgende vragen: 

 

1. Bent u bekend met de klachten die door het wijkcomité zijn geuit? 

 

2. Klopt het dat er toezeggingen gedaan zijn om de maximum snelheid te handhaven en zo ja, 

hoe ziet die handhaving er in de praktijk uit? 

 

3. Op verschillende momenten heeft het college gezegd dat er voortdurend de vinger aan de 

pols gehouden zal worden om er naar te streven dat de Aanpak Ring Zuid zo weinig mogelijk 

overlast voor de omliggende wijken zal opleveren. Bent u het met de fractie 100% Groningen 

eens dat het college hierin, gezien de aard en de duur van de problemen in Helpman, tekort 

schiet? 

 

4. Gaat u maatregelen nemen naar aanleiding van de signalen uit de wijk en zo ja welke? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Marjet Woldhuis 

Fractie 100% Groningen 

 


